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INTERPELACJA 

w sprawie dróg obsługujących nowe budynki komunalne przy  

ul. Syrokomli i ul. Bardowskiego 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o budowę dróg obsługujących nowe 

budynki komunalne przy ul. Syrokomli i ul. Bardowskiego. 

Moja interpelacja podyktowana jest wizją lokalną oraz prośbami 

okolicznych mieszkańców, którzy będą sąsiadowali z nowymi budynkami. 

W przypadku bloku komunalnego przy ul. Syrokomli prace budowlane są 

na ukończeniu, jednakże nie widać, aby trwały przynajmniej przygotowania do 

budowy dróg obsługujących ten budynek. Przejeżdżające samochody  

z sąsiadujących budynków wzmagają tylko kurz, co bardzo źle wróży nowej 

elewacji budynku. O problemach z dojazdem podziurawioną drogą nie muszę 

przekonywać, a zastawianie przez mieszkańców dziur na jednym z fragmentów 

starym dywanem tylko obrazuje jak to nieciekawie wygląda. 

Uprzedzając przyszłe problemy z dojazdem do zaplanowanego budynku 

przy ul. Bardowskiego, którego budowa za chwilę się rozpoczyna (wjazd przy 

Badowskiego 25 i 27) proszę o rozważenie uporządkowania terenu i wykonania 

po zrealizowaniu budynku komunalnego dojazdu asfaltowego, który obsłuży 

kilka nowych budynków. Na dzisiaj dojazd stanowi utwardzone klepisko  

z fragmentem chodnika. Proszę w tym przypadku o naprawę tego odcinka drogi 

wraz z poprawą wjazdu na wewnętrzną drogę osiedlową. 

W załączeniu przesyłam zdjęcia opisywanych problemów przy  

ul. Syrokomli i Bardowskiego.  

 

Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


